
Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 17. februar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 105
Ministeriet/styrelsen har vurderet, at behovet for brandrådgivere og statikere er hhv. 250
og 250, er det stadig niveauet efter ministerens opfattelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Heidi Bank (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Heidi.Bank@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand

1/1

Indenrigs- og Boligudvalget 2020-21
BOU Alm.del - Spørgsmål 105

Offentligt


